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● Fermí Santamaria en-
capçala el govern de coali-
ció de CiU i Independents
per Llagostera (IxLl).

–Quina valoració fa
d’aquest primer any de
govern?

–«Positiva, malgrat els
inconvenients de quedar-
nos sense secretària per
baixa laboral al cap de sis
mesos i que teníem el pres-
supost per aprovar. Estic
content de la gent del go-
vern i intentem tenir trans-
parència i que l’oposició
pugui treballar a gust i fer
la seva feina.»

–És complicat gover-
nar en coalició?

–«El govern de coalició
és complicat si per arribar
a fer aquesta coalició ha
costat car.»

–Com està el tema de
l’expropiació de ter-
renys al seu soci de go-
vern?

–«Vam presentar el re-
curs contenciós a la valo-
ració feta pel Jurat d’Ex-
propiació, i és veritat que
ens va passar el termini es-
tablert. Vam quedar sense
secretària i la persona que
va assumir les seves tas-
ques no se li va dir el que hi
havia pendent. El conten-
ciós s’ha admès a tràmit i
la moció que CiU va pre-
sentar per crear una comis-
sió de seguiment del cas
no va tenir el suport de
l’oposició. Es va conside-
rar que el govern ja podia
donar la informació en les
comissions informatives.
Intentarem arribar en una
negociació amb l’empresa
Merjomont, de la qual és
soci el regidor d’IxLL,
Eduard Galobardes, per-
què no es pugui incremen-
tar més el cost de l’expro-
piació per a l’Ajunta-
ment.»

–Com valora la tasca
de l’oposició?

–«Fa la feina que li toca
fer. Crec que, a vegades,
igualment que ells ens de-
manen transparència i fa-
cilitar les coses, també els
demanaria a ells que
s’adrecin a l’alcaldia i, si
no se’ls contesta, després
que agafin la via d’anar als
diaris o la que vulguin.»

–L’oposició es va quei-

xar perquè no l’havien
convidat a una reunió
de l’avantprojecte del
nou pavelló.

–«Hi va haver un mal-
entès, vam fer una consul-
ta als presidents i tècnics
del club i més endavant fa-
rem una reunió política. Ja
s’ha encarregat la redacció
del projecte, que se situarà
a la zona esportiva.»

–Els botiguers s’han
queixat per la lentitud
de les obres del pla d’ac-
cessibilitat.

–«Vam mantenir una re-
unió i vam quedar que
contactaríem amb un re-
presentant de la Unió de
Botiguers per mantenir-
los informats cada vegada
que hi hagi un canvi.»

–L’anunci d’un pro-
jecte d’aparcament en
patis interiors de veïns
va inquietar alguns afec-
tats.

–«S’està en procés de
negociació i si puntual-
ment algun veí necessita
fer obres ho pot fer si
l’obra queda fora de l’àm-
bit del pàrquing.»

–Faran expropia-
cions?

–«Si hi ha algun veí que
no està d’acord amb el
projecte, haurem de parlar
d’expropiació.»

–La nova escola de
primària porta retard?

–«S’ha de traslladar una
línia elèctrica que passa
pel lloc. Les obres de l’es-
cola podrien començar a

principi de juliol, per en-
trar en funcionament el
curs 2009-2010.»

–Tenen pendent
l’obra de la carretera
C-65 al pas pel poble
per convertir-la en car-
rer urbà.

–«Gisa està elaborant el
projecte.»

–L’obra de l’entorn de
la muralla s’ha retar-
dat?

–«Sí, s’ha de retirar l’es-
tació transformadora que
es farà molt aviat.»

–L’execució del futur
centre cultural també va
molt lenta.

–«Sí, han executat un
percentatge molt petit
d’obra, però hem exigit
més personal.»

–Continua el risc
d’inundació als voltants
de la riera Gotarra?

–«No hi ha hagut cap
problema ara. Hem pre-
sentat un projecte al pla
d’obres i serveis de la Ge-
neralitat per canalitzar les

aigües pluvials cap a la rie-
ra, però ens han desestimat
la subvenció; ara hem de
fer al·legacions.»

–Han presentat la se-
va proposta al pla de
barris de la Generalitat.

–«La Generalitat no ens
ha dit res encara. Vol-
dríem, ja que hem comen-
çat a remodelar el barri an-
tic, aprofitar l’obra i conti-
nuar per donar abast a tot
l’àmbit.»

–Tenen altres projec-
tes de remodelació de
camins a part del de la
Bruguera, que ara s’està
executant?

–«Continuem fent el
manteniment de tots els
camins, però com el de la
Bruguera, amb el sistema
de rec asfàltic, no en tenim
cap més de previst. Volem
eixamplar els ponts de les
rieres Banyaloques tot i
que no ho preveu el projec-
te. Hi ha hagut entrebancs
perquè alguns veïns eren
refractaris a fer alguns ti-
pus de cessions de ter-
renys, però al final s’ha ar-
ribat a un acord.»

–El seu govern apuja-
rà els impostos per fer
front a la reducció d’in-

gressos a l’Ajuntament
per la crisi?

–«De moment no està
plantejat. Però de cara al
proper pressupost haurem
de ser més austers a l’hora
de fer inversions. Cal pro-
curar fer un pressupost

més ajustat i no haver de
fer un increment important
d’impostos.»

–La retirada del ple
de la proposta d’apuja-
da de tarifes d’aigua po-
table perquè el cost més
alt repercutia en qui
menys consumia va ser
una manca de previsió
del govern?

–«El consum mitjà del
ciutadà es de 25 m³ trimes-
tral, en el tram de 0 al 30.
On hi havia un increment
alt era en el de 0 a 18, un
consum que gairebé no hi
ha ningú que el faci.»

–Uns dels temes que
els preocupa és el de Sa-
lut.

–«Sí. Ara s’ha incorpo-
rat el metge de reforç de
l’estiu i hi haurà també un
reforç de metge cada dia.
Hem aconseguit que el cap
de setmana hi hagi un ser-
vei d’infermeria i els veïns
no s’hagin de desplaçar al
CAP de Cassà. També hi
ha un grup de persones que
reivindiquen les mancan-
ces del servei sanitari els
caps de setmana, en què hi
ha un increment de pobla-
ció que resideix a les urba-
nitzacions del municipi.»

MONTSE BARRERA
Llagostera

L’alcalde llagosterenc, Fermí Santamaria, explica en aquesta entrevista els projectes que es porten a terme actualment al municipi i fa una
valoració de la relació del govern en coalició i amb l’oposició, i sobre les previsions que tenen de cara al futur

«Haurem de ser austers en el pressupost
per no haver d’apujar gaire els impostos»

Fermí Santamaria. ALCALDE DE LLAGOSTERA (CiU)

L’alcalde, Fermí Santamaria, en una imatge de la setmana passada. / MANEL LLADÓ

URBANISME

Si algun veí no està d’acord amb
el projecte d’aparcament en patis

interiors haurem de parlar
d’expropiació

EDUCACIÓ

Les obres de la nova escola de
primària podrien començar a
principi de juliol per entrar en

servei el curs 2009-2010


